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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat Yarden klanten toch laat bijbetalen voor 
hun uitvaart (ingezonden 3 juli 2019). 

Vraag 1
Klopt het dat uitvaarten de afgelopen jaren significant duurder zijn gewor-
den? Zo ja, wat is daarvoor de verklaring?1 

Vraag 2
Is het waar dat verzekeraar Yarden probeert extra kosten op verzekerden te 
verhalen, die daar in principe voor verzekerd waren? 

Vraag 3
Hoe is het mogelijk dat voorwaarden van verzekeringen zo eenzijdig 
aangepast kunnen worden? Deelt u de mening dat dit de betrouwbaarheid 
van verzekeringen ondermijnt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het zeer onwenselijk is dat een waardige uitvaart op 
deze manier voor veel mensen onbetaalbaarder wordt? Zo ja, wat gaat u 
hierop ondernemen? Zo nee, waarom niet?

1 https://nos.nl/artikel/2291569-yarden-laat-klanten-toch-bijbetalen-voor-kist-tot-cake-uitvaart.html
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